
  PROTOKÓŁ  Nr VI/2007  
 

z przebiegu VI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
odbytej w dniu 05 lutego 2007 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Zbąszynku 
 

Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska powitała radnych,  Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, 
Skarbnika Gminy, p.o. Sekretarza Barbarę Stasik, kierowników jednostek organizacyjnych, 
dyrektorów szkół, sołtysa Chlastawy i otworzyła obrady VI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Zbąszynku o godz. 14.00. Jednocześnie stwierdziła, Ŝe na sali obecnych jest 13 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu/. 
 
Nieobecny radny: 
Kumke Marcin 
 
Do pkt.2 

 
Wybór Sekretarza obrad 

 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosiła 
kandydaturę radnego Dariusza Drosika (wyraził zgodę) i zarządziła głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Dariusza Drosika funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej sesji Rady 
– głosowało 13 radnych.  
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdziła, Ŝe Sekretarzem obrad dzisiejszej sesji 
Rady został radny Dariusz Drosik. 
 
Do pkt.3 

Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska  przedstawiła planowany projekt porządku obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d : 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie niezłoŜenia oświadczenia 

majątkowego przez Burmistrza – w oparciu o informacje Wojewody Lubuskiego               
(dnia 22.01.2007 r. Wojewoda Lubuski Wojciech Perczak na konferencji prasowej 
podał do publicznej wiadomości 14 nazwisk lubuskich samorządowców, którzy 
utracili mandat z powodu nie złoŜenia w terminie oświadczeń majątkowych). 

6. Informacja Burmistrza (lub osoby upowaŜnionej ze względu na stan zdrowia) w 
sprawie obowiązku złoŜenia oświadczenia majątkowego i innych oświadczeń. 

7. Interpelacje i zapytania 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
9. Oświadczenia i wolne wnioski 
10. Zakończenie obrad 

 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska  zapytała czy są inne propozycje do porządku obrad. W 
wyniku braku innych propozycji zarządziła głosowanie. 
- za przyjęciem przedstawionego porządku obrad głosowało 13 radnych /jednogłośnie/. 



Do pkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska poinformowała radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.9 porządku obrad. 
 
 
Do pkt.5 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie niezłoŜenia oświadczenia 
majątkowego przez Burmistrza – w oparciu o informacje Wojewody Lubuskiego           
(dnia 22.01.2007 r. Wojewoda Lubuski Wojciech Perczak na konferencji prasowej 
podał do publicznej wiadomości 14 nazwisk lubuskich samorządowców, którzy 
utracili mandat z powodu niezłoŜenia w terminie oświadczeń majątkowych). 

 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska poinformowała radnych o wpłynięciu do Rady pisma w 
dniu 18.01.2007 roku od Wojewody Lubuskiego dot. niezłoŜenia oświadczenia majątkowego przez 
Burmistrza Zbąszynka, po czym odczytała treść pisma. Następnie odczytała pismo, które wystosowała 
do Burmistrza celem złoŜenia stosownych wyjaśnień w tej sprawie. 
 
Do pkt.6. 
 

Informacja Burmistrza (lub osoby upowaŜnionej ze względu na stan zdrowia) w 
sprawie obowiązku złoŜenia oświadczenia majątkowego i innych oświadczeń. 

 
Burmistrz Jan Mazurek przedstawił wyjaśnienia dotyczące sposobu złoŜenia oświadczenia 
majątkowego i sytuacji zdrowotnej. 
 
Rada Miejska po wysłuchaniu wyjaśnień nie podjęła uchwały o wygaśnięciu mandatu burmistrza. 
 
Do pkt.7. 
 

Interpelacje i zapytania 
 

Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska udzieliła głosu radnym w celu wniesienia interpelacji i 
zapytań.  
Radny Sylwester Budych zgłosił zapytanie na jakiej podstawie redaktor gazety „Dzień Wolsztyński” 
domniemywał i jakie miał podstawy zamieszczenia tendencyjnego artykułu w gazecie dot. rzekomego 
zamiaru podjęcia przez grupę radnych GIW na dzisiejszej sesji uchwały o wygaśnięciu mandatu 
Burmistrza? Zaznaczył, Ŝe jeŜeli jeszcze raz taka sytuacja się powtórzy to wystąpią na drogę sądową. 
Poprosił równieŜ Burmistrza o wpłynięcie na pana redaktora. 
 
Radny Krzysztof Krzywak zapytał kiedy odbędzie się konkurs na Dyrektora Gimnazjum w 
Zbąszynku? 
 
Do pkt.8 
 

Odpowiedzi na interpelacje 
 

W temacie zgłoszonego zapytania od radnego Sylwestra Budycha Przewodniczący Rady Wioleta 
Muszyńska zaznaczyła, Ŝe nikt nie sugeruje redaktorowi, co ma pisać. 
Wiceprzewodniczący Rady GraŜyna Znamirowska-Szwarc dodała, Ŝe w rozmowie telefonicznej z 
redaktorem potwierdziła, Ŝe nikt z radnych nie wyraŜa chęci podjęcia uchwały o wygaśnięciu mandatu 



Burmistrza. 
 
Radny Jan Mazur potwierdził, Ŝe intencją grupy radnych GIW nie było i nie jest odwołać 
Burmistrza, a media rządzą się swoimi prawami. 
 
Barbara Stasik p.o. Sekretarz odpowiedziała na zapytanie radnego Krzysztofa Krzywaka, Ŝe 
konkurs na Dyrektora Gimnazjum zostanie ogłoszony w miesiącu lutym a fizycznie odbędzie się na 
początku marca, poniewaŜ Rada musi wyznaczyć osoby do komisji konkursowej. 
 
Do pkt. 9 

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Radny Krzysztof Krzywak  zapytał, czy sesja zaplanowana na 22 lutego odbędzie się w planowanym 
terminie, czy moŜe lepiej byłoby zwołać ją po wyborach uzupełniających, by nowy radny mógł juŜ 
złoŜyć ślubowanie? 
W odpowiedzi Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska poprosiła, by w tym temacie 
Przewodniczący poszczególnych Komisji zostali po sesji celem przedyskutowania tej kwestii. 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządziła głosowanie 
nad jego przyjęciem. 
- za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 12 radnych „za” 1 radny 
wstrzymał się od głosu. 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska stwierdziła, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyjęty przy 12 głosach ”za” i 1 głosie wstrzymującym. 
 
Do pkt.10 

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1425 zamknęła nadzwyczajną 
sesję. 
 
 Protokołowała:                               Sekretarz obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska                Dariusz Drosik                           mgr Wioleta Muszyńska 
 
 
Wyciąg z protokołu otrzymali: 
 

1. Burmistrz w/m 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik w/m 
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 

 
 


